

上主的恩寵

何瑞雄

Largo

(重句) 我 要 永 永 遠 遠 歌 頌 上 主 的 恩 寵。

1

This system contains the first line of the vocal melody and the beginning of the piano accompaniment. The piano part starts with a treble clef and a bass clef, both in G major and 6/8 time. The vocal line begins with a treble clef and a key signature of one sharp (F#).

1 我 同 我 揀 選 的 人 立 了 契 約，

5

This system continues the vocal melody and piano accompaniment. The piano part features a prominent bass line with a descending eighth-note pattern.

向 我 的 僕 人 達 味 起 了 盟 誓；

7

This system continues the vocal melody and piano accompaniment. The piano part has a steady bass line.

我 要 永 遠 鞏 固 你 的 後 裔，

9

This system concludes the vocal melody and piano accompaniment. The piano part features a wide interval in the bass line.

詞：詠 89:2, 4-5, 16-17, 27, 29

耶穌聖誕節守夜感恩祭答唱詠

曲：何瑞雄 (November MMXIII Union City - USA)

世 世 代 代 建 立 你 的 寶 座。 (重句)

2 會 歡 樂 歌 唱 的 百 姓， 的 確 有 福。 上 主！

他 們 在 祢 慈 顏 容 光 中 行 走， 他 們 常 常 因 祢 的

名 而 歡 躍； 祢 的 正 義 使 他 們 引 以 自 豪。 (重句)

詞：詠 89:2, 4-5, 16-17, 27, 29

耶穌聖誕節守夜感恩祭答唱詠

曲：何瑞雄 (November MMXIII Union City - USA)

3 他 要 稱 讚 我 說： 祢 是 我 的 大

父， 是 我 救 恩 的 磐 石， 是 我 的 天

主。 我 同 他 永 遠 保 持 我 的 慈 愛， 我 同 他

所 立 的 盟 約， 永 遠 不 得 破 壞。 (重 句)

詞：詠 89:2, 4-5, 16-17, 27, 29

耶穌聖誕節守夜感恩祭答唱詠

曲：何瑞雄 (November MMXIII Union City - USA)